



# Protokoll fört vid Styrelsemöte

## LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt 2016-02-01, 17:31-18:33

Plats T1

|            |                    |  |
|------------|--------------------|--|
| Närvarande | Niklas Ulfvarson   | Ordförande                                   |
|            | Adam Sahlin        | Ledamot tillika mötessekreterare             |
|            | Fredrik Nordin     | Huvudsystemansvarig tillika justeringsperson |
|            | Rama Pallander     | Kassör tillika justeringsperson              |
|            | Mikael Hedkvist    | Sekreterare                                  |
|            | Alexandra Lampinen | Ledamot                                      |
|            | Erik Viklund       | Adjungerad                                   |
|            | Hampus Frennemo    | Adjungerad                                   |
|            | Adam Lovert        | Adjungerad                                   |

## 1 Mötets högtidliga öppnande

Niklas Ulfvarson förklarade mötet öppnat 17:31.

## 2 Formalia

### 1. Val av mötesordförande

Niklas Ulfvarson valdes till mötesordförande.

### 2. Val av mötessekreterare

Adam Sahlin valdes till mötessekreterare.

### 3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Fredrik Nordin och Rama Pallander valdes till justeringspersoner.

### 4. Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

### 5. Eventuella adjungeringar

#### Styrelsen beslutade

*att* inadjungera Erik Viklund, Hampus Frennemo, och Adam Lovert med närvarorätt, yttranderätt, förslagsrätt, dock ej rösträtt.

### 3 Godkännande av dagordning

#### Styrelsen beslutade

*att* fastslå dagordningen som skickats ut.

### 4 Bordlagda ärenden

#### 4.1 Inköp av kran

Inget nytt att tillägga.

#### Styrelsen beslutade

*att* bordlägga frågan till nästa möte.

#### 4.2 Skrotresa

Alexandras bil är lite trasig och kan inte användas. Emil Svensson eller Emil Kitti ska frågas om de vill låna ut bil. Preliminär tid för skrotresan sätts till lördag kl 08:00.

#### 4.3 Årsmöte

#### Styrelsen beslutade

*att* fastställa lokal, datum, och tid för årsmötet till A1545, 3:e mars, kl 19:00. Niklas tar på sig att boka lokalen.

#### 4.4 RAID-kontroller

#### Styrelsen beslutade

*att* bordlägga frågan till nästa möte.

### 5 Uppdateringar av pågående projekt

#### 5.1 .DLL

Eventet gick av stapeln den gångna helgen och anses framgångsrikt.

#### 5.2 Skrivaren

Inget nytt angående fixerarspolen. Toner måste införskaffas. De två alternativen som läggs fram för toner är att fylla på från en burk vi har, eller att köpa en specialkasett för att underlätta operationen.

### 6 Övriga frågor

#### 6.1 Teambuilding

Niklas föreslår att styrelsen hittar på något tillsammans till våren. Styrelsen är positiv till förslaget.

## 6.2 Kurser

Vi ska försöka hålla en kurs under LP3. Diskussion utbryter angående vilken kurs vi vill hålla. Förslag som uppkommer är: GIT, RegEx, Pekare i programmering, Arduino, CISCO, Haskell, Peer to peer programmering, Concurrency, och Go-lang introduktion.

## 7 Mötets högtidliga avslutande

Niklas Ulfvarson förklarade mötet avslutat 18:33.

---

Adam Sahlin, mötessekreterare

---

Niklas Ulfvarson, mötesordförande

---

Fredrik Nordin, justeringsperson

---

Rama Pallander, justeringsperson